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“Ens cal millorar la gestió del dia a
dia”

 “Aquest mandat ha estat de voler fer moltes coses, però no s’ha fet gaire res”

 “Cal donar visibilitat a la nostra població”
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Xavier Font va néixer a Bellcaire d’Empordà el 1963 i va viure a Torroella. Des
de fa més de dues dècades viu a la Bisbal. Està casat i treballa en una
empresa d’arts grà�ques.

JOAN TRILLAS - LA BISBAL D’EMPORDÀ

Xavier Font és un veterà. For mat a les files de la des a pa re guda CDC, ha picat
pedra molts anys. En el dar rer man dat, i fruit d’una moció de cen sura, va
gover nar amb el PSC, i va asso lir la car tera de Ser veis Soci als. Amb Com- 
promís per la Bis bal aquests qua tre anys ha con ti nuat, des de l’opo sició, tre- 
ba llant per la Bis bal.

Com de� ni ria aquest man dat?
Ha estat un man dat una mica estrany. El podríem defi nir com un man dat de
voler fer mol tes coses, però la veri tat és que no s’ha fet gaire res. És veri tat
que s’han fet obres impor tants, com ara ade quar la bibli o teca Lluïsa Duran,
amb la pro blemàtica que hi ha de fons de l’edi fici per estre nar, i s’ha remo -
de lat l’ajun ta ment vell, però res més. Aquesta és la sen sació que tenen molts
bis ba lencs i bis ba len ques, el de mol tes parau les i no gaire res.

On seria el pro blema, doncs?
En el dia a dia. La Bis bal ha que dat molt fre nada i això és el que s’ha res sen -
tit més de tot ple gat. I això ho hem de solu ci o nar. El dia a dia s’ha de por tar
molt bé en totes i cadas cuna de les àrees. No estem par lant de la via pública,
és un tema trans ver sal. És veri tat que hem tin gut molt de soroll a l’àrea de
Recap tació. A més, hem tin gut aquest man dat temes pun tals, com ara
l’escàndol de la zona blava, en què s’inves tiga com va des a parèixer la recap -
tació d’un període, que no han estat pre ci sa ment agra da bles.

Aquest esce nari que vostè plan teja, i des del seu punt de vista, seria
difícil de rever tir?
Més que ser difícil por tarà molta i molta feina. Nosal tres sem pre ho hem
defen sat: els tre ba lla dors de l’Ajun ta ment han de tenir més recur sos i més
faci li tats perquè puguin desen vo lu par la seva feina. I qui en sor tirà més
bene fi ciat? Doncs la població, la Bis bal. Hi haurà més bona recap tació, els
temes es por ta ran al dia, no com ara, perquè la manera de tre ba llar serà
dife rent. Per exem ple, la gestió de la docu men tació ha de ser més sen zi lla.

És això el que l’ha por tat a tor nar-se pre sen tar per Com promís per la Bis -
bal, ara amb Junts per Cata lu nya?
Sí, Com promís per la Bis bal ja va néixer amb la volun tat de ser vir la gent i
defen sar les idees que vàrem reco llir en el pro grama. I seguim allà mateix
recla mant tres o qua tre temes que, per nosal tres, són cab dals.

Quins són aquests punts?
Cal desen vo lu par el pavelló d’esports i per això cal fer un estudi de les seves
pos si bi li tats. El nos tre com promís és tre ba llar per la zona espor tiva. Cal
poten ciar el sec tor del barri del Con vent amb un cen tre cívic. No estem par -
lant de fer un edi fici, però sí que hi ha espais que es podrien apro fi tar ges ti o -
nats per l’Ajun ta ment, com ara a través de boti gues que han que dat bui des, i
el ter cer punt, el dia a dia.

Tor nem al dia a dia...
Sí, per nosal tres és un tema cab dal. La via pública o el ser vei de reco llida de
dei xa lles, en què, final ment, es tirarà enda vant la reco llida porta a porta
arran d’un con sens entre totes les for ces amb repre sen tació al con sis tori, i
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